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| REFERENCE : V 607 |

| VILLA
Surface : 430 m?
Surfacearea: 430 sgm

Proximité du palais en voiture : 15
min
Nearby from the palais by car : 15
min

L ocation saisonniére et congres
Vacation rentals and congresses

| VILLA |
Villagrand standing
High standing villa

Super cannes, magnifique villa denviron 430 m2, sur un terrain d'environ 2200 m2, prestations luxueuses,
composée au ler niveau d'un grand salon salle a manger ouvert sur une grande terrasse bénéficiant d'une splendide
vue mer et montagnes, une cuisine entiérement équipée, une chambre en suite avec salle de douches et wc, un wc
invités. Au rez de jardin, pool house avec cuisine entierement équipée ouvert sur la piscine et une salle a manger
extérieure, une chambre en suite avec salle de douches et wc. Au ler étage, une suite master avec salle de bains,
douches, wc, dressing et terrasse vue mer, 3 chambres en suite avec salle de bains ou douches, wc et dressing.
Super Cannes, superb villa of about 430 sgm on a land of about 2200 sgm, luxury, composed on the 1st level of a
large open living room on a large terrace with magnificent sea and mountain view, a fully equipped kitchen,
bedroom with en suite shower and toilet, a guest toilet. On the ground floor, pool house with fully equipped kitchen
open to the pool and outdoor dining room, bedroom with en suite showers and toilets. 1st floor, a master suite with
bathroom, shower, toilet, dressing room and terrace with sea view, 3 bedrooms with bathroom or shower, toilet
and dressing.

| PRESTATIONS/ SERVICES |

Chambres/ Bedrooms: 6 Vue mer / Sea view

Lits doubles/ Double beds : 6 Ascenseur / Lift

Douches/ Showers: 6 Piscine chauffée / Heated pool
Bains/ Baths: 2 Parking / Parking : 4
WC/WC:7 Jacuzzi [ Jacuzz

Acces internet / Internet acces Pool-house / Pool-house

Climatisation / Air conditioning
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